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Kjære sirabuer og 
siravenner
Ordfører Marte 
er blitt innkalt til 
Stortinget og har 
sin arbeidsplass 
i hovedstaden 
fra 8. november 
til 21.desemer. 

Undertegnede trer da inn som fungerende 
ordfører i denne perioden. 
Selv om Marte har travle og lange dager på 
tinget så fikk hun heldigvis mulighet å være 
på Utsira da statsråd Terje Aasland og olje og 
energidepartementet besøkte Utsira 11.11. 
Det ble en flott dag. Du kan lese mer om 
besøket her på Siralappen. Vi venter nå spent 
på de kvalitative tildelingskriteriene som vil 
bli annonsert om ca to-tre uker. Det er viktig 
at Utsira Nord gir lokale ringvirkninger her på 
Utsira.

Vi er på den tiden av året hvor det jobbes 
med budsjett og økonomiplan. 
Kommunedirektøren og økonomisjefen har 
hatt en veldig bra gjennomgang sammen 
med formannskapet. Dokumentene blir lagt 
ut på høring 29.nov og vi setter pris på inn-
spill fra våre innbyggere og andre.
16. november skal Samferdselsutvalget i 
fylket behandle godkjenning av 
konkurranse – drift av ferjesambandet Utsira. 
I lys av Utsira Nord og annen 
næringsutvikling  jobbes det iherdig med å få 
utsatt saken. 

Kan du klare deg på egenhånd i 3 dager?
I uke 44 var det «egenberedskapsuke». Det 
er en nasjonal kampanje for å minne oss 
om at vi selv må ta ansvar for å klare oss om 

det oppstår situasjoner der tilførsel av vann, 
strøm eller andre livsnødvendigheter stop-
per opp i en periode. De ber oss ta høyde 
for å klare oss i 3 dager. Det innebærer at vi 
f.eks. bør ha 9 liter vann pr person i et bered-
skapslager. 
Eksempel på beredskapslager finner du på: 
sikkerhverdag.no

November er gleder seg til advent- måneden. 
Om mindre enn 14 dager vil igjen lyslenker, 
adventsstaker og stjerner lyse opp på øya 
vår. 
For noen er det nok litt tidlig å tenke på ad-
vent, men jeg vil allikevel avslutte med første 
vers i adventsangen. 

Tenn lys
Et lys skal brenne for denne lille jord

Den blanke himmelstjerne, der vi og alle bor
Må alle dele håpet så gode ting kan skje

Må jord og himmel møtes. Et lys er tent for det
 

                                                       Eyvind Skeie

Beste hilsen Tove Grimsby
Fungerende ordfører
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Veldedighetskveld
Tirsdag 22. november kl. 19.00. 
Strikkedamene inviterer til veldedighetskveld 
på Dahmsgård.

Vi skal samle inn penger til kirkens bymisjon. 
Alle er velkommen,  med eller uten 
strikkepinner. 

Det blir en kveld med underholdning av 
frivillige, sponset nonsbuffet (en litt seint 
non, men, men), og mer. 

Vi håper mange vil sammen med oss støtte 
kirkens bymisjons viktige arbeid. I løpet av 
uke 45 finner du en lappe i postkassen med 
alle informasjon om arrangementet. 
Vi gleder oss!  

 

Aktiviteter i regi av 
Utsira menighet

1.desember. Klokken 18:00 tenner vi lyset i 
bedehustreet. Etterpå er alle invitert inn på 
kveldsmat. Det blir servert smaksprøver av 
ukrainsk julemat.

3. desember. Julekakebakst på skolen. NB! 
Påmelding. -mer info når det nærmer seg i 
postboksene.

4. desember. «Frå høge himmel» Guds-
tjeneste og julekonsert 2. søndag i advent. 
Klokken 12:00 på bedehuset. 
 

Katrine

Vind i Håret har åpent for Drop-In 
fra kl 10 til 14, mandag til fredag.

 Jeg har åpent for timebestilling fra 
mandag til søndag, tidlig sent og alt 
i mellom. 

Snart får jeg på plass gavekort og 
jeg kommer til å ta inn noen jule-
tilbud dersom noen trenger gave-
forslag

Ta kontakt på Facebook eller på 
99707169
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Vannprøver Utsira vannverk
Vi har daglig sjekk av vannkvaliteten vi leve-
rer fra vannverket og 1 gang i måneden tar vi 
en utvidet prøve som vi sender til Hardanger 
Miljøsenter for analyse. Prøven i oktober er 
en prøve der vi tar fra råvannet i 
Laugarvatnet (råvann), 1 nettvannsprøve fra 
renseanlegget og 1 prøve ute på nettet f.eks 
Sørevågen.

I råvannsprøven er det selvsagt forskjellig 
bakterier, som vi etter en prosess på 
renseanlegget klarer å få helt bort. En 
indikasjon på vannkvaliteten er turbiditet, 
som på nettvannet lå et stykke under 0,1.  
Nettvannet hadde en ph på 7,1 og det er ut-
merket måling! Fargetallet var 4 også det en 
normalverdi.

Konklusjonen er at vi leverer pt utmerket 
drikkevann til innbyggerne og det har vi tenkt 
å fortsette med! 

Arvid

Inspeksjonen av 
Utsira vannverk

Mattilsynet fant ingen avvik ved inspeksjo-
nen av Utsira vannverk 20. oktober 2022. 
Inspeksjonen omfattet  Utsira Vannverk. 
Oppsummering av inspeksjonen Mattilsy-
nets drikkevannstilsyn i 2022 er rettet mot 
beskyttelse av vanntilsigsområdet og 
råvannskilden. Mattilsynet fant ingen avvik 
fra reglene knyttet til dette temaet. Inntryk-
ket var at det var god oversikt over 
vanntilsigsområdet og råvannskilden, og at 
Utsira kommune beskytter disse områdene 
godt. 
Følgende ble kontrollert:
 • Gjennomført farekartlegging og 
   farehåndtering: i orden 
• Rutine for oppdatering av farekartlegging   
  og farehåndtering: i orden 
• Tiltak for å beskytte vanntilsigsområde og  
   råvannskilde: i orden 
• Beskyttelsestiltak er basert på 
  farekartlegging: i orden

 Arvid  



5

Mandag
14. nov

2022 
Litt av kvart Nr 9/22Nr 9/22

Kartleggingsguppa av moser på Haugalan-
det og omland, i regi Botanisk Forening, var 
ute på kartlegging av mosefloraen på Utsira. 
Fra før er det registrert ca 150 mosearter på 
Utsira. På kartleggingsturen ble det funnet 
ca 125 arter. Rundt 10 av funnene er nye for 
Utsira, ifølge en foreløpig rapport. Flere arter 
kan komme til, etter hvert som innsamlet 
materiale blir gjennomgått. Gruppa var svært 
fornøyd med opphold på Turisthytta i forri-
ge helg. Med godt og vått mosevær. Ekstra 
gledelig var funn av ny rødlisteart; sporemo-
se og nytt funn av den rødlistede karplanten 
dverglin. V/ Asbjørn Erdal

Kunngjøring 
Kommunal strømstøtte til 

næringsdrivende som faller 
utenfor statlig ordning

Utsira Formannskap har vedtatt å innføre en 
strømstøtteordning for næringsdrivende med 
følgende vilkår: 

Utsira kommune vil åpne for å gi strømstøt-
te til lokale næringsvirksomheter som faller 
utenfor den statlige støtteordningen når 
kravet på 3 % strømintensitet ikke oppfylles, 
og strømintensiteten er på over 1,5 %. 
Kravene i den statlige strømstøtteordningen 
ellers må oppfylles også for å få kommunal 
støtte.
Våre tilskuddssatser settes lik den statlige 
ordningen for strømstøtte. Kommunedirek-
tøren gis fullmakt til å behandle og utbetale 
søknader.
Søknader til energibesparende tiltak kan også 
innvilges, men skal behandles av formann-
skapet.

Tilskuddene til strømstøtte og energibespa-
rende tiltak dekkes av rådveldesum nærings-
fond. Er rådveldesummen for liten, så avkor-
tes støtten. Støtten skal gis innenfor 
regelverket for bagatellmessig støtte i 
henhold til EU/EØS regelverket om 
offentlig støtte.

Søknadsfristen for støtte i oktober og novem-
ber settes til 10. desember, og for desember 
til 10. januar.

Henvend deg til Kommunens 
Sentraladministrasjon for å få søknadsskjema 
og hjelp til søknad. Saksbehandler er 
spesialrådgiver Erik Hørlück Berg
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Kulturkalendrren

Det har vært noen uønskede episoder i Sirahallen. Derfor har 
formannskapet bedt om at det skulle settes opp kamera. 

Kameraet fanger opp de som går inn og ut av hallen, og området der 
det filmes er merket med skilt som på bildet. 

Dette blir ikke brukt som besøkskontroll , og det er ikke mulig å få 
direkte overført bilder siden kameraet ikke er tilkoblet internett. Filmen 
blir lagret på en minnebrikke i 7 dager. 

Hvis det skjer noe uønsket i hallen som hærverk eller manglende 
opprydding så vil det være mulig og se på filmen hvem som var i hallen 
i det aktuelle tidsrommet. Det som filmes slettes automatisk etter 7 
dager.  



Statsråds besøk
Grete informerer
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11.11.22 besøkte olje- og energiministeren 
Terje Aasland, med følge Jorid 
Nordmelan, Stine Grimsrud, Ingrid Knutsen 
aas

De kom til Utsira for å snakke om hvilke 
ambisjoner Utsira har for havvindutbyggin-
gen på Utsira Nord, med omvisning på øya 
for å se på lokasjon for 
operasjonsbase, dronebase og 
transformatorstasjon. 

For å sikre et godt regionalt samarbeid invi-
terte ordfører Marte Eide Klovning Hauga-
landets ordførere representert med Tysvær, 
Haugesund, Bokn og Sveio. Karmøy og 
Vindafjord var også invitert. 

Utsira presiserte at våre ambisjoner er å ta 
en posisjon i installasjon, drift og vedlikehold 
av Utsira Nord. Utsiras ambisjon i Nordvik om 
en opersjons-, drifts- og dronebase ble 
presentert. Utsira hadde klar tale om å sette 
beslutningene om båten (Rutebåten Utsira) 
på hold, for å sikre en båt for fremtiden. Vide-
re 
tilrettelegging av beredskap og 
følgeforskningssenter og andre tjenester i 
tilknytning til drift som naturlig må ligge på 
Utsira som havovervåking og 
miljøkartlegging /overvåking. Kaianlegg, 
brannstasjon, miljøstasjon ble også satt på 
agendaen. 

Statsråden var klar i sin tale at Utsira skal ha 
noe tilbake, med oppfordring om at vi må 
være tydelige på hva som forventes tilbake. 

Statsråden tok farvel med Utsira på kaien, 
med norske flagg og Sirasangen fra fremti-
dens barn ledet av Katrine Klovning. 

Takk til alle som gjorde denne dagen minne-
verdig. 

Olje- og energidepartements tilbakemel-
dinger:

— Utsira imponerer meg! Det er fint å se et 
lokalsamfunn som er på full fart inn i 
fremtiden og som både ser og vil utnytte de 
store mulighetene det norske havvind-
eventyret bringer med seg.

Til tross for å være Norges minste kommune, 
har Utsira store ambisjoner. De er et godt 
og spennende eksempel på et samfunn som 
vil ha grønn vekst og industrielle muligheter, 
sier olje- og energiminister Terje Aasland
 
Regjeringen har en storstilt satsing på 
havvind. Ambisjonen er at det skal 
produseres nesten like mye ny kraft fra 
havvind som vi produserer totalt i Norge i 
dag. Vi vil starte utlysning av områder for 
flytende havvind på begynnelsen av neste år. 
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Sterk regional samling rundt 
havvind

På Utsira møtte olje- og energiminister 
Terje Aasland flere av Haugalandets ordfø-
rere anført av en følelsesmessig engasjert 
Marte Eide Klovning. - Utsira betyr mye for 
meg. Vi har forventninger om at noe skal 
ligge igjen.

Marte Eide Klovning er riktignok nå på Stor-
tinget som vararepresentant, men hun 
prioriterte statsrådens besøk i havgapet. 
Fra vest knuste bølgene taktfast mot strand, 
men så vel Terje Aasland som følget hans fra 
departementet, foruten ordførerne og repre-
sentanter fra maritime klynger, trosset høy 
sjø og fikk landkjenning klokka 09.00 for en 
hel dags gjennomgang ikke bare av hva Utsira 
vil med utbyggingen av Utsira Nord, men hva 
Haugalandet vil.

- Regionen har en god tilnærming. Det er 
viktig at dere står samlet og har en god 
strategi som synliggjør hva man ønsker seg 
og hva man kan bidra med, sa Aasland.

Om kort tid kommer konsesjonstildelings-
kriteriene ut på høring. Medio 2023 blir det 
tildeling. I rommet mellom høring og tildeling 
må regionen komme opp med en meny av 

hva den har å tilby. Det blir avgjørende for et 
godt lokalt innhold i utbyggingen og driften 
av Utsira Nord.

- Vi skal ha en rapport klar til «Floating Wind 
Days» i Haugesund i slutten av mai 2023, 
sa ordføreren i Haugesund, Arne-Christian 
Mohn.

Da samles hele det internasjonale havvind-
miljøet i Norges maritime hovedstad. Terje 
Aasland bekreftet på stående fot sin tilstede-
værelse.

Olje- og energiministeren ble tatt med rundt 
på øya. På moloen i Sørevågen fikk han syn 
for sagn om at den norske stat har stilt opp 
for Utsira tidligere. Som havneanlegget i 
Norevågen, kom moloen 1,6 kilometer mot 
sør på plass i 1870 ved statlige bevilgninger. 
Den gangen handlet det om å gi sildefiskerne 
en trygg havn. Etter sildefiskerier, 

Marte Eide Klovning og Terje Aasland studerer 
hvordan barna på Utsira ser for seg fremtiden 
med utbyggingen av Utsira Nord.
Foto: Hanne Tvedt



9

Mandag
14. nov

2022 

Sterk regional samling rundt 
havvind Nr 9/22Nr 9/22

sjømannsliv og jobb i oljå, handler det nå om 
å gi Utsiras barn og ungdom en ny og anner-
ledes fremtid. En fornybar sådan. Marte Eide 
Klovning viste sin partifelle tegningene barna 
på skolen hadde laget i anledning besøket fra 
en mann ved kongens bord. Det var vindmøl-
ler, men mest båter.

«Man tager hva man haver».

Tekst: Sverre Meling Jr. 

Olje- og energiminister Terje Aasland omkranset av ordførere på Haugalandet med Utsira Nord 
i bakgrunnen. F.v. Tove Helen Grimsby, fungerende ordfører på Utsira, Osmund Våga, ordfører i 
Bokn, Terje Aasland, Marte Eide Klovning, ordfører på Utsira i permisjon, Sigmund Lier, ordfører 
i Tysvær, Arne-Christian Mohn, ordfører i Haugesund og Linn Therese Erve, ordfører i Sveio. Ord-
førerne i henholdsvis Karmøy og Vindafjord, Jarle Nilsen og Ole Johan Vierdal, var invitert, men 
forhindret fra å kunne stille. Foto: Caroline Whittle

Sverre Meling Jr, er daglig Leder i Maritimt 
Forum Haugalandet og Sunnhordaland, og 
vi hatt fått tillatelse til å gjenngi artikkelen i 
Siralappen. Artikkelen ble lagt ut på Maritimt 
Forum sin hjemmeside 13. november 2022.
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Droner – Utsira 
Vi er i gang med å realisere en dronefremtid 
på Utsira. 

Dronebase på Utsira er en av ambisjonene 
for å ta en posisjon i tilknytning til instal-
lasjon, drift og vedlikehold av Utsira Nord 
havvindpark. 

Som resultat av skisser av dronebase i 
Nordvikvågen, har vi mottatt flere 
henvendelser fra interessenter. Dette vil 
skape kule fremtidige arbeidsplasser på 
Utsira. 

I samarbeid med TAC, Tau Autonome center 
gjennomfører vi vår første dronetest før jul. 
I forsøket skal de sende en 7 kg pakke fra 
Haugesund lufthavn til Utsira, og tilbake. 
Dato er ikke fastsatt. 

Havvindkonferansen
Den 18. oktober deltok ordfører Marte Eide 
Klovning og Grete Møgster på den årlige 
havvindkonferansen arrangert av Norwegian 
Offshore Wind. Her samlet leverandør-
bedrifter, utviklere, forskere, politikere og in-
teressegrupper til faglig påfyll og meningsut-
veksling rundt den norske havvindsatsingen. 

Vi fikk møte statssekretær Andreas Bjelland 
Eriksen med budskap om å invitere Utsira til 

«bords». For å diskutere kompensasjon for å 
tilrettelegge 700km2 ferdigregulert havom-
råde. Utsira bidrar til måloppnåelse 30GW 
innen 2040. «hva får vi tilbake»

Vi fikk en prat med Håkon Borgen i Statnett 
som ansvarlig for det norske havnettet. Hvor 
Utsira fikk mulighet til å sende innspill rundt 
trafo og kabelstruktur. Viktig av i tenker 
sameksistens, og minimerer antall kabler. Før 
den endelige avgjørelsen vedrørende trafo, 
vil de utføre en konsekvensanalyse. Viktig for 
å være sikker på at løsningen er uten store 
risikoer for både mennesker, dyr og natur. 

Olje- og energiministeren Terje Aasland 
opprettet 3 samarbeidsforums grupper. 
1 sameksistens ledes av statssekretær Elisa-
beth Sæther, 2 industri og teknologiutvikling 
ledes av Runar Rugtvedt, Norsk Industri,  3 
infrastruktur og utvikling av nett til havs ledes 
av Statnett Håkon Borgen. 

- Utsira er nå invitert inn i gr 3, med 
 Statnett, første møte i Oslo 22/11-2022

Spennende tider for Utsira! 
2022 og 2023 blir de viktigste årene for 
Sirabuen, der er nå det hele skal skje og av-
gjøres. 
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Workshop – 
Rogalandsmodellen 

3. november gjennomførte vi en workshop 
på Dalanaustet i sammen med Heidi Skifjell, 
Rogaland fylkeskommune. 

Takk for deres deltakelse og engasjement. 
Din stemme er viktig, og den teller.

Fokuset for denne workshopen var å sikre 
innspill ift Bo-Besøk- Bedriftsattraktivitet. Og 
hvordan vi kan lage innovasjonsprosjekter i 
en struktur som er oversiktlig og følges opp. 

I tillegg fikk vi innspill «hva ønsker Sirabuen 
tilbake» gjennom de kvalitative tildelingskri-
teriene. Alle innspillene benyttes i vårt videre 
arbeid opp mot Utsira Nord havvindsatsing 
og være mer konkrete hva Utsira «forventer å 
få tilbake»

Neste steg: 
1.Ferdigstille innspillene fra dere i en rapport
    innen desember 2022
2. Rapporten vil være grunnlag for innspill til 
    myndighetene - høring
3. Grunnlag for neste workshop

Ta kontakt om du har noe på hjertet. Jeg skal 
ha 14 dager ferie, tilbake 12. desember da er 
jeg helt klar for å ta imot dine innspill. 

Det er flere av konsortiene som ønsker å 
komme ut til Utsira før Juleferien og gjen-
nomføre workshop i sammen med dere. 

Hvordan kan vi få med barn, unge og de som 
ikke har sagt noe enda?



                                       

Sjangerfestival
På mandag var vi på skolen og hadde om 
fakta. Vi hadde besøk av en forfatter og en 
illustratør. Vi ble delt opp i grupper. Så var det 
stasjoner og vi leste på lesemester. Til slutt 
hadde vi kahoot om det vi hadde lest om.

På tirsdag var vi i eventyrskogen, da hadde vi 
om eventyr. Vi var på stasjoner og leste for 
hverandre. Til mat hadde vi grønnsakssuppe. 
Vi ble delt opp i 2 grupper og vi hadde teater 
for hverandre. 

På onsdag var vi på Konjakken og dagsturhyt-
ta. Vi hadde om sagn. Når vi hadde friminutt, 
lekte vi politi og tyv. Når vi var i dagsturhytta 
lagde vi våre egne sagn. På konjakken leste 
vi sagn. Vi hadde pizzaboller og lumpe med 
nugatti til lunsj.
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På torsdag var vi på skolen og hadde om 
krim. Vi ble delt opp i grupper og lagde egne 
krim fortellinger på bookcreator. Vi kledde 
oss ut. Til slutt viste vi krimen til de andre.
På fredag var vi i gamleskolen. Vi hadde om 
grøss og gru. Vi ble delt inn i 3 grupper. Vi les-
te grøss & gru fakta, og fortellinger. Vi hadde 
fingerpølser til lunsj. Etter på var vi i kjelleren 
og så på film. Filmen heter Monsterfamilien. 
Herborg bakte boller til oss.

Jeg syntes at sjangerfestivalen var gøyere enn 
vanlig skole. Fordi vi hadde ikke lekser og vi 
fikk veldigt god lunsj.

Jone Skare
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IDRETTSKVELD 
FOR 1-7. KLASSE.

Fredag 21.10.2022 arrangerte vi en idretts-
kveld for 1-7. klasse. Vi har Fysisk Aktivitet og 
helse som valgfag på skolen og skulle arran-
gere idrettskveld i håp om å spre litt aktivi-
tetsglede. Nesten hele barnetrinnet deltok, 
og de var i godt humør hele kvelden.
Målet med denne kvelden var at vi skulle 
lære oss å gjennomføre varierte bevegelses-
aktiviteter alene og sammen med andre.

Halloween
FAU på Utsira skole arrangerte d.31/10 Hal-
loween på gamleskolen. Alle barn på Utsira 
var inviterte. Arrangementet ble sponset av 
Utsira kommune. 
Festen ble en stor suksess med mat, godteri 
og felles lek «morderen kommer». Etterpå 
delte vi oss ut i grupper og gikk knask eller 
knep. 
En fornøyelse å arrangere halloween med 
denne herlige gjeng. 
Hilsen FAU på Utsira skole
Jens Skålnes, Geir Helge Rasmussen og Julie 
F. Faurholt 

Kvelden startet med oppvarming ute på 
parkeringsplassen for å få pulsen opp. Der-
etter gikk vi inn for og leke politi og tjuv inni 
en hinderløype. Den hadde vi hadde laget på 
forhånd. Deretter ble det landhockey . Etter 
aktivitetene ble det servert pizzaboller som 
vi   hadde laget selv, og smoothie som Hilde 
Nordvik laget for oss.
Vi syns at det var kjekt å arrangere og de som 
deltok tror vi også koste seg mye.

Skrevet av Tore Nordvik og Ida Sofie klovning  
Skare



Møtekalender høst 2022:
Formannskapsmøter
Møtestart  kl. 10:00
28. November
12. Desember
 
Kommunestyremøter
Møtestart kl. 18:00
17. November
15. eller 19. Desember?
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60 turer til Sira siste 15- årene. 
Sjøsterk til den siste!

Torill Hallsjø har vært en trofast Siragjest. Og 
hun har orden i «sysakene»; full kontroll over 
antall Siraturer. Fredag 11. gjennomførte hun 
tur nr 60. Det ble også første turen hvor hun 
har erklært seg sjøsjuk! 54 av turene har vært 
i embeds medfør.

For en halv mannsalder siden ble det vedtatt 
at kommuner skal ha kontrollutvalg. Et utvalg 
til å passe på at revisor passer på at 
kommunal aktivitet skjer lovmessig og i tråd 
med det som er politisk bestemt. Utvalget 
skal ha en sekretariatsfunksjon og vi valgte i 
2004 å bli med i et interkommunalt 
samarbeid for å løse oppgavene på 
betryggende uavhengig vis. Således dukket 
Torill Hallsjø opp på Sira som daglig leder i 
Haugaland kontrollutvalgssekretariat og 
sekretær for vårt lokale utvalg.

Nå pensjonerer hun seg, og turen hit 11.11 
antas å være den siste på kommunalt 
regulativ. Hun har likevel tro på at det blir 
flere turer, når også ukedagene over nytt år 
på en ny måte, på pensjonistvis, står til «fri 
disposisjon». For Utsira gir mersmak.

Lodvar Mathiassen er politisk valgt leder 
for kontrollutvalget og utvilsomt glad i både 
smørbrødlunch og kaker. Fredag ble derfor 
Torill markert på behørig og betryggende vis. 
Med boka «Siramat» i avskjedsgave vil hun 
hverken mangle bilder av tidligere 
kontrollutvalgsmedlemmer, ny inspirasjon til 
Utsiraturer, eller matoppskrifter! 

Lodvar takket henne for å ha vært en god 
læregutt, han famlet etter ordene, og mente 
vel å si «læremester»!, gjennom flere år. 
Poenget til Lodvar var at «hun har holdt 
kontrollutvalget litt i ørene» i forhold til å 
foreta impulsive og kanskje overilte aksjoner 
i kampens hete. Så samarbeidet har vært 
konstruktivt.

Vi i administrasjonen har vel opplevd Torill 
som blid, humørfylt, strukturert og på alle 
måter ryddig i forhold til oss. Hun har vært 
en kjekk fredagsgjest 3-4 ganger i året. Fra 
14.1.23 forholder vi oss til ny daglig leder: 
Odd Gunnar Høie. 

Rune Solevåg
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Formannskapet 
24. oktober

Følgende saker ble i tillegg behandlet. 

- Kommunal strømstøtte tl næringsdrivene  
   som faller utenfor statlig ordning (se egen 
   kunngjøring)

- Ombygging av 2, etg Siratun: Arkitekt 
   engasjeres for å utarbeide tegningsgrunn-
   lag, det etableres en styringsgruppe, og 
   formannskapet er byggenemnd. 

- Det ble gitt kr. 8500 til krigsseilermonument 
  på Haugalandet. 

- Det ble avgitt høring til en NOU om 
  inntektssystemet i kommunene. 

- Det ble avgitt høring til Regfional 
  matstrategi for Rogaland. 

- Planprogram for oppstart av privat 
  reguleringsplan for fiskeoppdrett i 
  fjellhaller i Kvalvikvågen ble vedtatt. Det er 
  gitt strenge krav til utredninger. 

Revidert boligstrategi vedtatt: 

Langsiktige tiltak
1. TETTSTEDSUTVIKLING: Ferdigstille 
områdeplanen og konseptutviklingen for 
Sørevågen for utbygging i privat regi.

2. BYGGEMODNING 1: Oppfordre og tilret-
telegge for detaljplanlegging av alle private 
boligområder avklart i kommuneplanen.

3. BYGGEMODNING 2: Detaljregulere kom-
munalt felt på Hovland nedenfor Gamlesko-
len, slik at vi har en reserve å tilby om private 
næringsaktører ikke finner sammen med en 
privat boligfelteier.

4. SPREDT BOLIGBYGGING: videreføre praksis 
med 1-2 boliger etter søknad i LNF-områder 
som er åpne for spredt utbygging. Dette er 
en viktig reserve for Utsira å ha i kommune-
planens arealdel.

5. STIMULERINGSTILSKUDD: opprettholde 
dagens ordning som fungerer godt. For opp-
gradering av deltidsbolig til heltid, skal det i 
tillegg kunne søkes om tilskudd til oppgrade-
ring ved lav standard og særlige antikvariske 
verdier. Regler for dette må gjøres som end-
ring av reglement.

6. VURERE LEIEAVTALE MED PRIVATE 
BOLIGBYGGERE: Vi kan vurdere å tilby lang-
siktig leieavtaler for leilighet/hybler til private 
boligbyggere for å dekke behovet for bolig til 
ansatte i kommunen. Det kan gi gode utslag 
på privat finansiering og realisering.

Kortsiktige tiltak: 
7. KJØP AV PLANAVKLARTE TOMTER OG RE-
NOVASJONSOBJEKT
Vi går ut offentlig slik at eiere kan komme 
med innspill om de ønsker å selge til oss. 
Både tomter 
og boliger som kan oppgraderes og gjerne ut-
vikles til flere enheter er aktuelle, til ansatte, 
ungdom og andre som vil prøvebo mfl.

8. KOMMUNALT BOLIGOMRÅDE HOVLAND:
Bygge boliger for vanskeligstilte inkl flyktnin-
ger. Dispensasjon fra plankrav og rask opp-
start med anbud og kjøpt byggeledelse.

9. OMSORGSLEILIGHET TILKNYTTET SYKESTU-
EN Dette sees i sammenheng med renove-
ring og oppgradering av 2.etasje Siratun.

10. LEIGE PÅ PRIVATMARKEDET – så lenge vi 
ikke har nok boliger til vanskeligstilte og egne 
ansatte, vil vi holde frem med å leige på pri-
vatmarkedet, men til en pris som ikke driver 
utleieprisene videre opp på Utsira.



  Åpningstider butikk og kafe fram til 31.12.2022

 Mand-Fredag   09-00-18.00
  Lørdag   10.00-14.00
 Søndag    13.00-14.00 

 I vår kafe serveres skalldyr, vårullar, stekte 
 baguetter, smurte baguetter, smørbrød, wrap, 
 god kaffe og verdens beste dronning Mauds 
 fromasj

SISTESIDA

 
         Utsira 52 74 92 20

Mandag
10. Okt

2022
Nr 8/22Nr 8/22

Åpningstider 
Sjømatrestaurant Dahmsgård

Faste åpningstider, menyer, aktiviteter, osv.. oppda-
terer vi på facebook, og i Siralappen.
Ønsker du en fin middag om kvelden i november 
eller desember, eller har du andre ønsker, stikk 
innom eller send sms til 98661981 eller message 
på facebook. Vi sender tilbake en melding om det 
er mulig å reservere bord den kvelden, eller andre 
forslag. 

Velkommen til oss, Daniella og Hans!!

Dalanaustet - Utsira

Åpningstider og arrangementer 
kunngjøres på Facebooksiden 

hver uke. 
https://www.facebook.com/Dalanaustet 

Tlf.: 418 52 330

Utgiver: Utsira Kommune, 5547 Utsira                     
Opplag: 150 eksemplarer 
Redaktør.: Erik Hørlück Berg
Stofffrist neste nr: 10. Desember 2022
Bilder uten kreditert fotograf er tatt av redaktøren  

Sirakalenderen

 17. nov  Renovasjon mat og rest

 23. nov  Kino: 
       Teddybjørnens Jul kl 18:30
       Wakanda Forever kl. 20:00

     1.des  Kl 18:00 lystenning i bedehustreet

     3. des. Julekakebakst på skolen

    4. des. Gudstjeneste og julekonsert 

    8. des  Renovasjon plast og papir

  15. des  Den kulturelle sekken kl. 09:30
                 Pirater fra Karibien (teater)

Avfallsplassen på Hovland for Elektronikk 
og metall m.m er åpen fra kl. 9 til 14 alle 
hverdager. 


